
KAMRATFÖRBUNDET LÄRKORNA R.F. 

	  
Styrelsemöte	  3/2014	  

Plats:	  Handelsgillet,	  Kabinett	  Hartwall,	  Kaserngatan	  23	  
Tidpunkt:	  2014-‐09-‐16	  kl	  18.00	  

	  
	  
Närvarande:	  	  	  

Anna-‐Karin	  Mickwitz	  (ordf.),	  Lars	  Henriksson	  (viceordf.),	  Maria	  Nyberg	  
(skattmästare),	  Magnus	  Häggström,	  Anders	  Lundsten	  (webmaster).	  

	  
Frånvarande:	  
	   Marianne	  Pentti,	  Peter	  Joutsi,	  Kaj	  Klockars,	  Ellen	  Rydbeck.	  
	  
	  
§	  1	  Mötets	  öppnande	  
	  
	   Mötet	  öppnades	  kl	  18.15.	  
	  
	  
§	  2	  Ordförande	  och	  sekreterare	  för	  mötet	  
	  

Anna-‐Karin	  valdes	  till	  ordförande	  för	  mötet.	  Maria	  Nyberg	  valdes	  till	  sekreterare	  
för	  mötet.	  Beslöts	  att	  protokollet	  undertecknas	  av	  ordförande	  och	  sekreterare.	  
Beslöts	  att	  inte	  välja	  protokolljusterare.	  

	  
	  
§	  3	  Konstaterande	  av	  mötets	  beslutsförhet	  och	  stadgeenlighet	  

	  
Konstaterades	  att	  styrelsen	  konstituerat	  sig	  per	  e-‐post	  efter	  årsmötet	  16.5.2014.	  	  
Konstaterades	  att	  styrelsen	  var	  stadgeenligt	  sammankallad	  och	  beslutsför.	  

	  
§	  4	  Justering	  av	  förra	  mötets	  protokoll	  
	  

Protokollet	  från	  styrelsemöte	  2/2014	  har	  justerats	  per	  e-‐post	  och	  undertecknats	  
av	  tidigare	  ordföranden	  Stefan	  Törnqvist	  och	  Maria	  Nyberg	  

	  
§	  5	  Föreningens	  ekonomi	  
	  

Maria	  redogjorde	  för	  föreningens	  ekonomiska	  läge.	  Konstaterades	  att	  
kontosaldot	  på	  föreningens	  konton	  för	  tillfället	  är	  577,31	  +	  4	  850,96	  euro.	  
	  
Inkomna	  medlemsavgifter	  per	  16.9	  uppgår	  till	  51	  årsavgifter	  och	  5	  ständiga	  
medlemsavgifter.	  
	  
Maria	  meddelade	  att	  stipendiet	  till	  en	  typisk	  Lärka	  (200	  €)	  utbetalades	  till	  
Lärkans	  lärarkollegiums	  konto	  23.5.2014.	  
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Anders	  lovade	  kontrollera	  att	  de	  på	  årsmötet	  fastställda	  nya	  årsavgifterna	  finns	  
på	  hemsidan	  och	  på	  Facebook-‐sidan.	  
	  
	  

§	  6	  Medlemsregistret	  
	  

- Lasses	  och	  Anna-‐Karins	  projekt	  med	  att	  få	  kontakt	  med	  alla	  gamla	  
klassombud	  fortgår	  	  

- Lasse	  har	  varit	  till	  Brages	  klipparkiv	  och	  kopierat	  material	  om	  de	  första	  12	  
studenterna.	  Materialet	  är	  bl.a.	  tänkt	  att	  användas	  i	  samband	  med	  festen	  
2015.	  

- Lasse	  fick	  en	  portfölj	  med	  gamla	  protokoll	  av	  Stefan	  som	  han	  ska	  digitalisera	  
till	  pdf-‐filer.	  Eventuellt	  kan	  filerna	  därefter	  laddas	  upp	  på	  hemsidan.	  
Protokollen	  går	  tillbaka	  ända	  till	  föreningens	  grundande	  på	  1940-‐talet.	  
	  

- Förbättrande	  av	  det	  elektroniska	  medlemsregistret.	  Anders	  ska	  kontakta	  
Robert	  Santala	  samt	  företaget	  som	  gjorde	  hemsidorna	  och	  be	  dem	  göra	  vissa	  
justeringar	  i	  systemet	  för	  att	  förenkla	  användningen	  av	  registret	  och	  
hemsidan	  (t.ex.	  skilda	  för-‐	  och	  efternamnsrutor).	  
	  

- Påminnelse	  om	  medlemsavgifter	  skickas	  ut	  i	  samband	  med	  kallelse	  till	  
höstträff.	  Kallelsen	  och	  påminnelsen	  sätts	  även	  upp	  på	  Facebook-‐sidan.	  	  	  

	  
	  
§	  7	  Föreningens	  verksamhet	  
	  

- Vårens	  sits	  hölls	  i	  samband	  med	  årsmötet	  14.5.2014.	  Stefan	  Törnqvist,	  Gustaf	  
Möller	  och	  Alf	  Rehn	  avgick	  ur	  styrelsen,	  och	  i	  deras	  ställe	  invaldes	  Peter	  
Joutsi,	  Kaj	  Klockars	  och	  Ellen	  Rydbeck.	  Efter	  årsmötet	  höll	  Magnus	  Häggström	  
en	  betraktelse	  över	  sina	  40	  år	  i	  Lärkan	  som	  uppskattades	  stort	  av	  publiken,	  
och	  därefter	  serverades	  en	  bit	  mat.	  
	  

- Höstens	  program	  diskuterades.	  Det	  föreslogs	  att	  temat	  för	  höstträffen	  skulle	  
vara	  Ryssland	  och	  Ukraina.	  Beslöts	  att	  Maria	  primärt	  kontaktar	  YLE:s	  
utrikeskorrespondent	  Kerstin	  Kronvall.	  Andra	  alternativ	  kunde	  vara	  
fotografen	  Niklas	  Meltio	  eller	  den	  gamla	  lärkan	  Henrik	  Lax.	  

- Som	  plats	  föreslås	  Gymnasiet	  Lärkan	  och	  som	  tidpunkt	  föreslås	  må-‐on	  3-‐5.11	  
eller	  må-‐to	  10-‐13.11.	  Plats	  och	  tidpunkt	  fastställs	  enligt	  föreläsarens	  och	  
skolans	  tidtabell.	  	  

- Beslöts	  att	  även	  abiturienterna	  och	  lärarna	  inbjuds	  till	  mötet.	  Magnus	  
kontaktar	  skolan	  och	  ber	  om	  en	  lista	  med	  deras	  kontaktuppgifter.	  
	  

- Förslag	  på	  teman	  och	  talare	  för	  kommande	  träffar:	  
o Stefan	  Lundberg	  (kan	  berätta	  om	  båtfärden	  genom	  Europa	  som	  han	  

skrev	  om	  i	  HBL	  i	  somras,	  eller	  någon	  av	  de	  andra	  reportageresor	  han	  
gjort)	  

o Christoffer	  Strandberg	  (imitatör,	  komiker,	  gammal	  lärka)	  
o Isis-‐organisationen	  och	  Syrien	  
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o Filmkväll	  med	  produktioner	  av	  eleverna	  i	  Lärkan	  
	  

- Flingan	  har	  skickats	  ut	  elektroniskt	  9.6.2014.	  Inga	  prenumerationer	  på	  
tidningen	  i	  pappersformat	  har	  inkommit	  under	  år	  2014.	  
	  

- Mammutfesten	  hösten	  2015.	  Marianne	  kunde	  inte	  delta,	  men	  har	  lovat	  skicka	  
rapport	  till	  styrelsen	  per	  e-‐post.	  
	  
	  

§	  8	  Övriga	  ärenden	  
	  

- Anna-‐Karin	  uppdaterar	  ordförandens	  uppgifter	  i	  föreningsregistret.	  
	  

	  
§	  9	  Nästa	  möte	  
	   	  

Nästa	  möte	  ordnas	  måndag	  13.10	  eller	  onsdag	  15.10	  kl	  18.	  Datumet	  fastställs	  per	  
e-‐post.	  	  
	  
	  

§	  10	  Mötets	  avslutande	  
	  
Mötet	  avslutades	  kl	  20.28.	  

	  
	   In	  Fidem	  
	  
	  
	  
	   Anna-‐Karin	  Mickwitz	   	   Maria	  Nyberg	  
	   Ordförande	   	   	   Sekreterare	  


